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ABSTRACT

    This project is focus on developing an enhancement of the vehicle

 Alarm security system via SMS,                                                                 

Cars are often exposed to theft, which makes the car owners in constant 

and  continuous  worry, and  car  owners  think  about  different  ways  to 

protect their vehicles.

The car alarms that are available in stores had very short range coverage 

also they have limited control on the car to open and closing doors. The 

alarm is attached to the car and makes a loud voice when the car is being 

stolen, but the alarm cannot be heard if the owner is far away from the 

vehicle. But the question that; what is the means, by which the owner is 

aware about that, is the car will be protected and secure? And what is the 

method that should be used to track stolen vehicles.

And therefore to protect the car from theft, a car alarm or anti-theft device 

is required to create a warning system, and that will be a solution for this 

problem.The alarm system in this project consists of two parts; a GSM 

modem (transceiver) is the part that supports the GSM technology. The 

modem is placed in the car and must have its own SIM card, it is used to 

send information’s about the car status, receive the message from the car 

owner in case of theft, and control the car when stolen.

The second part is the owner’s mobile phone, it is used to send message 

to the GSM modem to control the vehicle (to close or to open the doors, 

disconnect the cars pump) that is when the GSM modem sends an alert 

message to the owner in case of theft.

The GSM modem attached with a microcontroller that is used to control 

the input and output of the device. The receiving unit of the modem 

receives signals from the sensor that is connected to the vehicle.  
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تجريد
    
عظظبرللمركبات النظظذار نظظظام أمن وتعزيز على تطوير  يركزالمشروع      

.الرسائل القصيرة عن طريق الموبايل

 كظظثير مظظن الحييظظان تتعظظرض المركبظظات إلظظي السظظرقة ممظظا يجعظظل أصظظحاب

 المركبات في قلق دائم و مستمر  و الكثير منهم يفكر فى حيماية السظظيارة

تكون  محدودة  التحكم مثل اغلق  البظظواب عن طريق أجهزة النذار التى   

ريق ريمظظوت تحكظظم محظظدود المظظدىاو فتح البواب او تامين السيارة عن ط  

 يكون و صافرة  مع جهاز النظظزار تصظظدر صظظوت عظظالى عنظظد حيظظدوث سظظرقة

, ومن عيوب هذا النظام انه اذا كان صظظاحيب السظظيارة فظظى مكظظان للسيارة  

, و لكن السؤال ما هظظى الوسظظيلةبعيد من السيارة ليستطيع سماع النذار   

 الفضل التي يدرك بها صاحيب المركبة بأن المركبة  فى حيماية و أمظان ؟ و

 ما هى الطريقة التى يمكن عن طريقها معرفة حيالة السرقة و منع حيظظدوثها

و لذلك حيماية المركبة  من السرقة يتطلب جهاز إنظظذار للمركبظظة أو جهظظاز ,  

.ضد السرقة

, وحيدة       يتكون نظام النذار للمركبة فى هذا المشروع  من وحيدتين 

  الرقميظظةالتصظظالتإرسال واستقبال  وهو عبارة عظظن جهظظاز يظظدعم نظظظام 

 الخليوية ، يحتاج الجهاز  الى  رقم خظظاص منفصظظل أي شظظريحة خاصظظة لظظه ،

 حييث يوضع في المركبة لرسظظال معلومظظات عظظن حيالظظة المركبظظة واسظظتقبال

 الرسائل من صاحيب المركبة و التحكم بالمركبة , و الثاني وهو عبظظارة عظظن

 جهظظاز موبايظظل محمظظول يكظظون عنظظد صظظاحيب المركبظظة  يسظظتقبل الرسظظائل

 المرسلة من الجهاز الموجود داخل السيارة ,  وذلظظك عنظظدما يشظظرع اللظظص

 في سرقة السظظيارة، حيينهظظا يستكشظظفه الجهظظاز الموجظظود داخظظل السظظيارة و

 يرسل رسالة  إلى صاحيب المركبظظة حييظظث يقظظوم صظظاحيب المركبظظة بارسظظال

  البنزين حيتىمضخةالى الجهاز الموجود داخل المركبة ويتم التحكم برسالة 

.ليتمكن اللص من تحريك المركبة من مكانها لحين وصل صاحيب المركبة

) تستخدمميكروكنتروليريتكون الجهاز داخل المركبة من وحيدة تحكم (        
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وحيظظدة اسظظتقبال تسظظتخدم  ,فظظى التحكظظم فظظى مظظداخل ومخظظارج النظظظام    

الحساسات الموصلة مع النظاملستقبال الموجة المرسلة من  .
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